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Radny Krzysztof Górski - przepraszam, że znów zabieram głos ale doszły mnie
słuchy, że został zabrany fundusz na remonty mieszkań dla rodzin zastępczych. I
może to nie jest wielka kwota. Natomiast do końca roku ten fundusz funkcjonował
i osoby które dostały środki z tego funduszu na remonty mieszkań, no różne są
dzieci i ściany mogą być ubmdzone, a w tym roku ten fundusz został
zlikwidowany. I wywołuje to konflikt między tymi ludźmi, którzy dostali i teraz
tymi co nie dostają. I właśnie jakieś tam sygnały z miasta dostałem, że ci którzy
teraz nie mogą dostać tych środków mówią o tym, że są poszkodowani. Czy coś
wiadomo na ten temat, czy może na kolejnej Komisji czy na Sesji bym poprosił.

Starosta Łowicki Marcin Kosiarek - na kolejnej Komisji odpowiemy.

/^~s


